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 I samband med renoveringen av färjfästet vid Pärnäs har man helt missat att göra 

en gång- och cykelbana från m/s Baldur till busshållplatsen vid Skärgårdsvägen. 
Det finns inte ett utvisat tryggt ställe att gå på, inte heller övergångsställe för att 
slippa till bushållplatsen. Alla vet att skärgårdsvägen är väldigt trafikerad under 
sommarsäsongen och många besöker den fina yttre skärgården. Vi vill att staden 
skall omedelbart diskutera om detta med NTM-centralen att den ska vara färdigt 
till sommarsäsongen 2023. 

 
Delgivning Näringslivschef Tomas Eklund 
 
 __________________


